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Z Á P I S N I C A 
 

zo 7.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Makove,  

konaného dňa 10. októbra 2018 

v zasadačke budovy Obecného úradu Makov 

 
 

PRÍTOMNÍ 
 

Starosta obce :                    Martin Pavlík 

Zástupca starostu obce :      Jozef Pavlík 

Poslanci OZ  :                       Mgr. Anna Bugalová 

                                               Ing. Stanislav Gašparík 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art. 

                                               Bc. Peter Kubinec  

                                               Mgr. Janka Petrovičová                                                                                           

                                               Anna Zajacová 

 

Neprítomní poslanci OZ:    Mgr. Eva Ježíková, ospravedlnená 

                                               Ing. Marián Masnica, ospravedlnený 

                                                

Hlavná kontrolórka obce:   Elena Trebulová 

                                                 
 

1.   OTVORENIE ROKOVANIA 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Makove otvoril a viedol starosta obce Martin 

Pavlík. Konštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom číslo 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 7 poslancov, z celkového 

počtu 9, čo je nadpolovičná účasť, takže zasadnutie je uznášania schopné.   

 

 

2.   SCHVÁLENIE   OVEROVATEĽOV  ZÁPISNICE,  ZAPISOVATEĽKY 

A PROGRAMU  ROKOVANIA 
 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010 

predkladá      k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia p. Jozef Pavlík, 

zástupca starostu.  

Zároveň p. Martin Pavlík, starosta obce určil overovateľov dnešnej zápisnice, Mgr. 

Katarínu Ježíkovú Lučanovú, Dis.art. a Mgr. Janku Petrovičovú, poslankyne OZ. 

Zapisovateľkou zápisnice zo zasadnutia OZ poveril Mgr. Ivetu Chromíkovú, 

zamestnankyňu Obce Makov.  

 

Do plánovaného programu žiada starosta obce doplniť nasledovné body programu: 

4/E    Majetkoprávne vysporiadanie časti miestnej komunikácie v osade Obracané 

4/F    Územný plán obce – Schválenie výnimky pre pozemok CKN 7833 
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Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art. navrhuje o 10 hod. zúčastniť sa svätej omše pri 

príležitosti výročia 50- tych narodenín nášho pána farára Mgr. Mareka Kotlárika. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s ch v a ľ u j e 

 

overovateľov zápisnice zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 10.00. 2018:  

- Mgr. Katarínu Ježikovú Lučanovú, Dis. art.,  poslankyňu obecného zastupiteľstva,  

- Mgr. Janku Petrovičovú, poslankyňu obecného zastupiteľstva.    
 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

zapisovateľku zápisnice z rokovania Obecného zastupiteľstva v Makove zo dňa 10.10.2018: 

Mgr. Ivetu Chromíkovú, zamestnankyňu Obce Makov. 
 

D/ S ch v a ľ u j e 

 

   program rokovania OZ v Makove dňa 10.00.2018:  

1. Otvorenie  

2. Schválenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky a programu rokovania 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

4. Nakladanie s majetkom obce 

 A/    Opakované uzavretie zmlúv o nájme bytov a prenájom bytov v BD Makov-Čierne  

        17  

 B/    Odpredaj prebytočného majetku pozemkov CKN 5183 a 5184 

        C/   Schválenie prenájmu pozemku firme Akzent BigBoard, a.s. Bratislava za účelom  

               využitia reklamnej plochy 

 D/    Distillchem s.r.o., Makov 202 – žiadosť o prenajatie nebytových priestorov v Dome  

         kultúry Makov  

 E/    Majetkoprávne vysporiadanie časti miestnej komunikácie v osade Obracané 

 F/    Územný plán obce – Schválenie výnimky pre pozemok CKN 7833 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v školskom 

roku 2017/2018 v ZŠ s MŠ Makov 

6. Schválenie predloženia Žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku                              

so zameraním na podporu „WIFI pre Teba“ 

7. Úprava rozpočtu Obce Makov pre rok 2018 

8. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Makov za mesiace júl – 

september 2018  

9. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce pre I. polrok 2019 

  10.  Diskusia 

  11.  Návrh na uznesenie 

       12.  Záver                                                                                                                                       
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová, Ing. Stanislav Gašparík, 

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.61/2018 bolo prijaté. 

 

 

 

3. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

 

S  plnením uznesení obecného zastupiteľstva z posledného rokovania oboznámil poslancov p. 

Jozef Pavlík, zástupca starostu obce: 

 

- uznesenie č. 58/2018, bod B- informačný oznam občanom o upozornení na zákaz  

                                                 vypaľovania a oznamu o vykášaní súkromných pozemkov bol  

                                                 vytvorený, občanom zaslaný, takisto bol zverejnený na  

                                                 webovej stránke obce aj káblovke. 

 

DISKUSIA K PLNENIU BODU UZNESENIA č. 58/2018: 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art., poslankyňa OZ  – podotýka, že sa v tomto smere 

nič nezlepšilo, údajne niektorí ľudia pália aj odpad z koša. 

 

Mgr. Anna Bugalová, poslankyňa OZ – je viac takýchto občanov v obci, prezradia to na nich 

žiaci. V rámci vyučovania žiakov pedagógovia upozorňujú, aké škodlivé je spaľovanie 

rôznych odpadov, ktoré sú zakázané. Navrhuje pri tvorbe nasledujúceho letáka – kalendára 

zvozov komunálneho odpadu, aby tam bola zmienka o tomto zákaze pálenia odpadov. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – nič iné nám neostáva, iba neustále občanov na zákaz 

pálenia odpadov upozorňovať a hlavne to netolerovať. 

 

- uznesenie č. 54/2018  – o prešetrení krádeže trezora v zariadení pre seniorov v roku 

                                         2011 informovala p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka  

                                         obce. Podľa dokumentov uchovaných v archíve bolo zistené,  

                                         že pán Srníček Pavol poberal z fondu dôchodkového   

                                         poistenia v roku 2011 starobný dôchodok vo výške 400,30 €.  

                                         Platby za poskytované služby v zariadení pre seniorov   

                                         (stravovanie, zaopatrenia, bývanie) predstavovali cca 184 € 

                                         podľa počtu kalendárnych dní v mesiaci. Zostatok po úhrade  
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                                         poskytovaných služieb bol cca 216 € mesačne. 

                                         Dňa 12.9.2011 bol vypracovaný zápis z krádeže trezoru  

                                         z budovy Zariadenia pre seniorov v ktorom je uvedené, že  

                                         čiastka hotovosti pána Srníčka Rudolfa,  ktorá sa nachádzala  

                                         v trezore bola 400,54 €.  

                                         Dňa 27.10.2011 Obvodné oddelenie PZ Turzovka uznesením  

                                         prerušilo trestné stíhanie z dôvodu, že sa nepodarilo zistiť  

                                         skutočnosti oprávňujúce vykonať trestné stíhanie voči určitej  

                                         osobe. Súčasťou archivovanej dokumentácie je aj čestné  

                                         prehlásenie pána Rudolfa Srníčka, narodeného 22.6.1937  

                                         klienta Zariadenia pre seniorov v Makove, že bol  

                                         oboznámený s krádežou trezoru a s odcudzením jeho  

                                         finančnej hotovosti vo výške 400,54 € s konštatovaním, že  

                                         v prípade neobjasnenia trestného činu krádeže si nebude  

                                         nárokovať na vyplatenie odcudzenej finančnej hotovosti.  

                                         Hlavná kontrolórka obce zároveň oslovila troch právnikov,  

                                         aby sa k danej veci vyjadrili. Jeden právnik konštatuje, že  

                                         uzatvorenie krádeže a postup ZpS bol v poriadku, dvaja  

                                         právnici sa vyslovili, že nie je časový súlad prehlásenia  

                                         a krádeže. Súd by uznal správnosť, ak by čestné prehlásenie  

                                         bolo podpísané po uzatvorení trestného činu. 

 

DISKUSIA K PLNENIU BODU UZNESENIA č. 54/2018: 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – nakoľko je naše zariadenie povinné tieto úspory 

klientov uschovávať a pokiaľ sa klient zaviaže, že ich má zariadenie uchovávať, akým 

spôsobom ich má ZpS chrániť? 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – v minulosti pri kontrole upozornila aj ona na  

                                  zlé opatrenia v ZpS, t. j. aby sme peniaze klientov neuchovávali  

                                  v trezore, bola proti tomu a ak uchovávať, tak iba vkladné knižky. 

                                  Túto službu môžeme síce poskytovať, ale na základe určitých splnených  

                                  podmienok, ktoré v tom čase neboli splnené. Malo by tam byť aj  

                                  signalizačné zariadenie, nestačia mreže a iné malé opatrenia.) 

 

V túto chvíľu Mgr. Janka Petrovičová konštatuje, že pokiaľ je záujem o túto službu klientom, 

určite by sa to malo koncepčne poriešiť. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení prijatých na rokovaniach obecného zastupiteľstva v roku 2018. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová, Ing. Stanislav Gašparík, 

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.62/2018 bolo prijaté. 

 

 

4. NAKLADANIE S MAJETKOM OBCE 

 

 

 A/    OPAKOVANÉ UZAVRETIE ZMLÚV O NÁJME BYTOV A PRENÁJOM  

         BYTOV V BD MAKOV-ČIERNE 17  

 

S návrhmi na opakované uzavretie zmlúv o nájme informovala Bc. Stanislava Gregušová, 

správkyňa bytových domov. 

 

Časť súčasných nájomcov, ktorým 31.12.2018 končí nájomná zmluva, požiadali o opakovaný 

prenájom: 

1. Dňa 26.09.2018 predložil Marián Janda žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu č. „2“ v BD Makov – Čierne 17, 15 b. j. a to od 01.01.2019. V byte býva sám. Obec 

voči jeho osobe neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme za celý kalendárny rok 2017 predložil potvrdenie o dávkach 

dôchodkového poistenia. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného 

minima, čo pri jeho domácnosti predstavuje sumu 205,07 € (prvá plnoletá osoba) = 717,75 

€; jeho príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

2. Dňa 01.10.2018 predložili manželia Hričovcoví žiadosť o opakované uzavretie zmluvy 

o nájme bytu č. „M“ v BD Makov – Čierne 17, 15 b. j. a to od 01.01.2019. V byte bývajú 

spolu s dcérami Michaelou, Anetou a Tatianou. Voči ich osobám evidujeme nedoplatok 

k 01.10.2018. Ako doklad o príjme za rok 2017 predložili daňové priznanie Martina 

Hričovca a potvrdenie o príjmoch a čestné vyhlásenie o žiadnom príjme za Danielu 

Hričovcovú. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného 

minima, čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 205,07 € (prvá plnoletá osoba) + 143,06 

€ (ďalšia plnoletá osoba) + 3x93,61 € (nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté 

dieťa) = 2.374,44 €, ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 
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DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 4/A: 

 

Bc. Stanislava Gregušová, správkyňa bytových domov –  podotýka, že manželia Hričovcoví 

majú stále ešte voči Obci Makov dlh, postupne ho však v rámci svojich možností p. 

Hričovcová spláca. Treba im ešte splatiť 950 €, navrhuje preto predĺžiť prenájom bytu zatiaľ 

o 1/2 roka. 

 

p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – v správe o kontrolnej činnosti, kde sa okrem 

iného zaoberala aj kontrolou stavu pohľadávok za nájomné byty, uviedla skutkový stav tejto 

pohľadávky voči nájomníkom Hričovcovým. Dňa 31.12.2017 bola spísaná Dohoda 

o splátkach na celý kalendárny rok 2018 vo výške 126 € mesačne. Kontrolou bolo zistené, že 

splátky dlhu podľa splátkového kalendára nie sú uhrádzané včas a v plnej výške. Splácajú 

podľa možností. Je pravda, že majú 3 deti, ale navrhuje, ak sa im nájom na ďalšie obdobie 

schváli, aby sa stanovil dátum, dokedy musia dlh splatiť, aby to nedošlo do štádia ako 

v prípade p. Gacíkovej, kde záväzok voči obci už bol postúpený na vymáhanie  na Okresný 

súd v Čadci. Ide o vysokú dlžobu, treba to v každom prípade poistiť. 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art., poslankyňa OZ – je vidieť, že rodina sa snaží  

                                                         splácať aspoň minimálne, majú tri deti, každý prípad treba  

                                                         posudzovať individuálne.) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – navrhovala by osobný rozhovor s manželmi  

                                                          Hričovcovými. Matka je snaživá, je zamestnaná, robí, čo           

                                                          môže.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – s p. Hričovcom už rozprával, míňa sa to však účinku.  

                                                      V tejto rodine je matka tá, ktorá to tam finančne drží.  

                                                      Odporúča im nájom predĺžiť s tým, že ich vyzveme a do  

                                                      určeného dátumu musia vyrovnať dlh.) 

(Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – nie je problém v dnešnej dobe nájsť prácu, je kopec  

                                                       voľných pracovných miest, ak by p. Hričovec chcel, prácu  

                                                       si nájde. ) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art., poslankyňa OZ – malo by sa dohovárať  

                                                       predovšetkým jemu, pretože p. Hričovcová sa naozaj snaží) 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – pred stanovením termínu splatenia dlhu sa treba  

                                                       najskôr porozprávať s p. Hričovcovou, do akej možnosti a  

                                                       výšky sa jej dajú nastaviť splátky, aby to nebolo pre nich  

                                                       existenčne likvidačné, aby mohli  žiť, predsa len majú tri  

                                                       deti a každý z nás vieme, koľko to stojí.) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ b e r i e    n a   v e d o m i e 
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1. žiadosť Marián Janda, trvale bytom Kopanice 74, 023 56  Makov zo dňa 26.09.2018 

o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. 1 v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 

b. j. od 01.01.2019, 

2. žiadosť Martina Hričovca a manželky Daniely Hričovcovej, obaja trvale bytom Potok 4, 

023 56  Makov zo dňa 01.10.2018 o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „M“ 

v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j. od 01.01.2019. 

 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 1-izbového bezbariérového bytu č. „1“ o výmere 36,95 m
2
 na prízemí 

Bytového domu Makov  – Čierne 17, 15 b. j. nájomcovi Marián Janda, trvale bytom Kopanice 

74, 023 56  Makov, a to od 01.01.2019 do 31.12.2019. 

 

C/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 2-izbového mezonetového bytu č. „M“ o výmere 55,70 m
2
 na 2. 

poschodí Bytového domu Makov  – Čierne 17, 15 b. j. nájomcovi Martinovi Hričovcovi 

a manželke Daniela Hričovcovej, obaja trvale bytom Potok 4, 023 56  Makov, a to od 

01.01.2019 do 30.06.2019 za podmienky pravidelných úhrad nájmu a služieb spojených 

s nájmom v termíne do 15. dňa v mesiaci a zároveň pravidelných úhrad v zmysle platnej 

Dohody o splátkach a uznaní dlhu. 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová, Ing. Stanislav Gašparík, 

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.63/2018 bolo prijaté. 

 

 

 

4/B    ODPREDAJ PREBYTOČNÉHO MAJETKU POZEMKOV CKN 5183 A 5184 

 

K bodu poskytla informácie Bc. Stanislava Gregušová, správkyňa obecných pozemkov. 

Dňa 29.12.2017 uzavreli Obec Makov a manželia Hazuchoví kúpnu zmluvu, ktorou im Obec 

Makov odpredala pozemky: 

- CKN 5182/4 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 451 m
2
, 

- CKN 5180 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 21 m
2
 

v intraviláne k. ú. Makov do osobného vlastníctva BSM v podiele 1/1.  
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Dňa 13.06.2018 predložili Obci Makov manželia Hazuchoví opäť žiadosť o odkúpenie 

pozemkov v obci Makov. Ide o pozemky: 

- CKN 5183 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 419 m
2
  

- CKN 5184 Záhrady o výmere 202 m
2
 , 

vedených na LV č. 1070 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, vlastníka Obce 

Makov, Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129, v intraviláne k. ú. Makov, časť obce 

Makov – Čierne – Belone, ktoré susedia s ich už vyššie uvedenými odkúpenými pozemkami.  

Ako dôvod ich odkúpenia uviedli, že pozemky chcú sceliť s pozemkami CKN 5180 a 5182/4 

a chcú ich v budúcnosti využiť po dovysporiadaní pre účely zástavby pre svoje deti.  

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

Vladimírovi Hazuchovi, rod. Hazuchovi a manželke Kataríne Hazuchovej, rod. Židekovej, 

obaja trvale bytom Čierne 211, 023 56  Makov na základe ich žiadosti zo dňa 13.06.2018 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9 a, ods. 8, písm. e) zákona SNR č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  a IV. časti a čl. 17 a) platných 

Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov schválených uznesením Obecného 

zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, bod B, zo dňa 08. 10. 2014 odpredaj pozemkov: 

- CKN 5183 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 419 m
2
 a 

- CKN 5184 Záhrady o výmere 202 m
2
 

do ich osobného vlastníctva v BSM v podiele 1/1 v cene 6 €/1 m
2
, čo za pozemok: 

- CKN 5183 o výmere 419 m
2 

predstavuje kúpnu cenu 2.514,-- €, 

- CKN 5184 o výmere 202 m
2 

predstavuje kúpnu cenu 1.212,-- €. 

 

Okrem toho kupujúci Vladimír Hazucha a manželka Katarína Hazuchová zaplatí predávajúcej 

Obci Makov náklady: 

- za vyhotovenie kúpnej zmluvy vo výške 70 €, 

- poplatok za odvkladovanie kúpnej zmluvy vo výške 66 €. 

 

Celkom kúpna cena a náklady spojené s kúpou pozemku predstavujú:  

2.514 € + 1.212 € + 70 € + 66 € = 3.862,-- €.  

 

Kupujúci zaplatí kúpnu cenu pozemkov a náklady spojené s kúpou oproti vystavenej faktúre 

v termíne splatnosti faktúry na účet Obce Makov, č. účtu: SK27 0900 0000 0003 1185 5487, 

vedený v Slovenskej sporiteľni, a.s., resp. v hotovosti do pokladne Obce Makov.  
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová, Ing. Stanislav Gašparík, 

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.64/2018 bolo prijaté. 

 

 
4/C   SCHVÁLENIE PRENÁJMU POZEMKU FIRME AKZENT BIGBOARD, A.S.  

         BRATISLAVA ZA ÚČELOM VYUŽITIA REKLAMNEJ PLOCHY 

 

Prenájmom pozemku pod reklamným zariadením sa už obecné zastupiteľstvo zaoberalo                     

na rokovaniach dňa 03.04.2018 a 15.08.2018. 

Starosta obce, p. Martin Pavlík poslancom OZ bližšie objasnil situáciu s prenájmom pozemku 

pod reklamnou plochou. 

Obec Makov mala v minulosti uzatvorenú nájomnú zmluvu s firmou RABAKA reklamné 

plochy s.r.o. na nájom pozemku pod reklamnou plochou pod Chatou Makov oproti RD 

Fekulovcov. Uvedená firma však zanikla a reklamné zariadenie nadobudla kúpou nová firma 

Akzent BigBoard a.s. Bratislava, ktorá má záujem reklamné zariadenie zachovať a naďalej ho 

prevádzkovať. Táto firma nás oslovila so žiadosťou o uzatvorenie nájomnej zmluvy na časť 

pozemku pod stavbou reklamného panelu. Vznikol tu však problém, že si pôvodná firma 

neplnila povinnosti, cca 10 rokov neplatili nájom. Obec ich vyzvala, aby dlh doplatili. Firma 

predložila  návrh na uzatvorenie nájomnej zmluvy na časť pozemku s novým vlastníkom 

reklamného panelu, avšak najskôr bolo potrebné  zrušiť nájom s pôvodným vlastníkom.  

Dňa  03.04.2018 obecné zastupiteľstvo uznesením č. 28/2018 schválilo zámer prenájmu časti 

pozemku – parcele EKN 5306 ostatné plochy o výmere 757 m
2 

 , vrátane dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. Uvedené bolo zverejnené  v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov. 

Na rokovaní OZ dňa 15.08.2018  bolo uznesením č. 57/2018 schválená Dohoda o skončení 

nájmu medzi prenajímateľom Obcou Makov  nájomcom TOPBOARD s.r.o. Košice (pôvodne 

obchod. meno Rabaka reklamné panely s.r.o.).  

Keďže vzhľadom na neukončený pôvodný nájomný vzťah a nevysporiadané záväzky 

predošlého nájomcu zatiaľ nedošlo k uzatvoreniu nájomnej zmluvy, firma Akzent BigBoard 

a.s. Bratislava opätovne požiadala o uzatvorenie nájomnej zmluvy na pozemok pod 

reklamným panelom – časť parcele EKN 5306 o výmere 757 m
2
   (viď príloha – žiadosť). 

Reklamné zariadenie má rozmery 5100 mm x 2400 mm, je umiestnené na stojkách pevne 

zapustených na pozemku.  Predmetná stavba bola povolená na základe Rozhodnutia 

o povolení informačného, reklamného a propagačného zariadenia č. j. Vást-64-TJ-Ma-

1379/2009-KB zo dňa 09.09.2009. 

V žiadosti firma pre Obec Makov  navrhuje naviac benefity : 
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- ročné nájomné za reklamné zariadenie sa zvýši na sumu 300 € (predtým 265 €), 

- prvá splátka nájomného bude navýšená na 600 € ako kompenzácia za rok 2017, 

- v roku 2018 firma podporí kultúrne podujatia konané v obci Makov sponzorským 

darom vo výške 600 €. 

Na základe ponuky firmy podporiť v obci kultúrne podujatia, je zároveň potrebné v prípade 

schválenia nájmu podpísať pred podpisom nájomnej zmluvy  s firmou Akzent BigBoard a.s. 

Zmluvu o poskytnutí sponzorského daru. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 4/C: 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – súhlasí s prenájmom, navrhuje však dobu nájmu 

dvoch rokov. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art., poslankyňa OZ – nemáme do budúcna úmysel  

zbaviť sa v obci týchto billboardov?  

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – sú mestá, kde tieto reklamy odstraňujú, ide však 

o billboardy, ktoré sú postavené bez stavebného povolenia. Reklamy postavené na 

súkromných pozemkoch ovplyvniť nevieme. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – keďže výstavbu reklamných zariadení povoľuje 

obec a aby to bolo správne po právnej stránke, môžeme to ošetriť napr. formou všeobecne 

záväzného nariadenia, kde by bol stanovený zákaz a nepovoľovanie umiestňovania 

billboardov v obci. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – osobne je takisto za to, aby z obce zmizli všetky tieto 

billboardy, na reklamy, ktoré sú na súkromných pozemkoch bohužiaľ dosah nemáme. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – nesúhlasí s prenájmom pozemku na reklamný 

billboard, preto sa zdrží hlasovania. Nešťastím našej obce je, že cez obec ide takáto významná 

a frekventovaná cesta. Veľkí podnikatelia, ktorí majú peniaze, nikto sa nezriekne možnosti 

mať pri ceste reklamu, prináša im to totiž istú mieru zákazníkov.  

Je iné, keď umiestnenú reklamu majú miestni podnikatelia, ktorí podporujú  regionálnu 

politiku, ktorí podnikajú v regióne, toto by podporil, pretože tieto reklamy im môžu pomôcť, 

napr.  reštaurácie, penzióny a podobní živnostníci. Treba dať priestor miestnym, ktorí 

prinášajú zamestnanosť tu, v tomto regióne, aby otcovia a matky nemuseli cestovať za prácou 

ďaleko, vtedy tieto reklamy majú zmysel. 

(Mgr. Janka Petrovičová – bolo by skvelé podporiť našich z regiónu, ak si ale dokážu zaplatiť  

                                            reklamu) 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – tiež by chcel bezbillboardovú obec, schváľme preto tento 

nájom na 2 roky a zatiaľ premyslíme možnosti prezentácie domácich podnikateľov. 

(Ing. Stanislav Gašparík – schváľme teda prenájom na 2 roky a potom sa oficiálne zverejní  

                                           výzva na prenájmu za účelom umiestnenia reklám, nech sa zapoja  

                                           aj miestni, ak majú záujem.) 
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Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s c h v a ľ u j e 

 

nájom dočasne prebytočnej nehnuteľnosti vo vlastníctve Obce Makov, časti pozemku - 

parcela EKN č. 5306 o výmere 757 ostatné plochy, v rozsahu podľa situačného snímku, ktorá 

sa nachádza v katastrálnom území Makov,  obec Makov, okres Čadca, je  zapísaná na liste 

vlastníctva č. 8991 vedeného Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom spoločnosti 

Akzent BigBoard, a. s., Ivanská cesta 2D, 821 04 Bratislava, IČO 44 540 957 na dobu 2 

rokov, za účelom umiestnenia 1 ks reklamnej stavby (zariadenia) s rozmermi dĺžky 5100 mm, 

výšky 2400 mm, stojacej  na samostatných stojkách pevne zapustených do pozemku, s výškou 

nájomného  na rok 2018  600 € bez DPH, a s výškou nájomného za každý nasledujúci 

kalendárny rok 300 € / ročne bez DPH,  podľa  § 9a ods. 9 písm. c) zákona  SNR č. 138/1991 

Zb.  o majetku obcí v znení zmien a noviel ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že reklamné zariadenie nachádzajúce sa na 

časti pozemku E KN č. 5306 má spoločnosť Akzent BigBoard, a. s., Ivanská cesta 2D, 821 04 

Bratislava vo svojom  výlučnom vlastníctve, ktorý nadobudla od predchádzajúceho nájomcu 

nehnuteľnosti, spoločnosti RABAKA reklamné panely s. r. o., Rampová č. 5, 040 01  Košice,  

IČO 36 213 136,  ktorá stavbu reklamného panelu na parcele zrealizovala na základe 

Rozhodnutia o povolení informačného, reklamného a propagačného zariadenia č. j. Výst- 64 –

TJ –Ma- 1379/2009 KB zo dňa 09.09.2009. Spoločnosť Akzent BigBoard, a. s., má záujem 

reklamné zariadenie zachovať a naďalej ho prevádzkovať. 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová,  

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.65/2018 bolo prijaté. 
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4/D    DISTILLCHEM S.R.O., MAKOV 202 – ŽIADOSŤ O PRENAJATIE  

          NEBYTOVÝCH PRIESTOROV V DOME  KULTÚRY MAKOV  

 

 

Starosta obce, p. Martin Pavlík informoval poslancov OZ, Že dňa 03.09.2018 bola Obci 

Makov doručená písomná žiadosť firmy Distillchem, s.r.o. Makov č. 202,   023 56 Makov  na 

prenájom nebytových priestorov v suteréne DK Makov s. č. 59, v ktorých žiadateľ plánuje 

vykonávať činnosť pod názvom „Výskum a vývoj v oblasti prírodných a technických vied“ 

v zmysle živnostenského oprávnenia. 

V zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov je obec 

povinná pri prenájmoch  majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa uverejniť zámer 

najmenej 15 dní pred schvaľovaním prevodu obecným zastupiteľstvom na svojej úradnej 

tabuli a na svojej internetovej stránke, ak ju má obec zriadenú, pričom tento zámer musí byť    

zverejnený počas celej tejto doby.  

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU . 4/D: 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – o prenájom má záujem uvedená firma, konkrétne ide o brata 

p. Martina Kubinca, Makov 202. Je rád, že priestory budú opäť v prenájme, škoda len, že nie 

na účely pekárne. 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art. – sú v priestoroch ešte nejaké zariadenia?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – je tam už len pec, ktorá síce je funkčná, ale neefektívna po  

                                                      ekonomickej stránke.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art. – čo konkrétne tam záujemca bude realizovať, 

resp. skladovať?) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – má vedomosť, že p. Kubinec má záujem o skladové  

                                                       priestory, nič konkrétnejšie nevie. Možno priestor zatiaľ ani  

                                                       využívať nebude, do budúcna sa uvidí, dôležité je, že  

                                                       nájomné bude platiť.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ b e r i e     n a   v e d o m i e 

žiadosť spoločnosti Distillchem, s.r.o., Makov č. 202 zo dňa 03.09.2018  na prenájom  

priestorov v suteréne budovy Domu kultúry Makov č. 59: 

-  priestor bývalej pekárne /hala/  103,00 m
2 

  

-  vstupná chodba:                            5,00 m
2 

-  chodba:                                        14,30 m
2 

-  sklad 1                                         19,00 m
2 

-  sklad 2                                         13,00 m
2
. 
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B/ S ch v a ľ u j e 

 
za prebytočný a nevyužitý nehnuteľný majetok obce Makov  - priestory bývalej pekárne, 

chodby a sklady, vedené Okresným úradom Čadca, odborom katastrálnym na LV č. 1070 vo 

vlastníctve Obce Makov, Makov č. 60, 02356 Makov, IČO: 00314129: 

-  priestor bývalej pekárne /hala/  103,00 m
2 

  

-  vstupná chodba:                            5,00 m
2 

-  chodba:                                        14,30 m
2 

-  sklad 1                                         19,00 m
2 

-  sklad 2                                         13,00 m
2
. 

 

 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

zámer prenájmu nasledovných nebytových priestorov v Dome kultúry Makov č. 59 z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa:  

-  priestor bývalej pekárne /hala/  103,00 m
2 

  

-  vstupná chodba:                            5,00 m
2 

-  chodba:                                        14,30 m
2 

-  sklad 1                                         19,00 m
2 

-  sklad 2                                         13,00 m
2
, 

 

vedených  Okresným úradom Čadca, odborom katastrálnym na LV č. 1070 vo vlastníctve 

Obce Makov, Makov č. 60, 023 56 Makov, v zmysle § 9a ods. 9 písm. c)  zákona SNR č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a IV. časti čl. 24 platných Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov schváleným uznesením OZ v Makove č. 

98/2014, bo B zo dňa 08.10.2014.  

Cena za nájom predstavuje sumu 1.337,80 € ročne.   

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že ide o priestory, kde bola umiestnená 

pekáreň a Obec Makov  má priestory od 01.03.2017 nevyužité. 

 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová, Ing. Stanislav Gašparík, 

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.66/2018 bolo prijaté. 
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4/E    MAJETKOPRÁVNE VYSPORIADANIE ČASTI MIESTNEJ KOMUNIKÁCIE  

          V OSADE OBRACANÉ 

 

K bodu poskytol informácie p. Martin Pavlík, starosta obce. 

Obec Makov v rámci opráv a údržby miestnych komunikácií pristúpila v časti Obracane pod 

rodinným domom rod. Vörösovej z dôvodu upadania a vytláčania miestnej komunikácie        

do priekopy, k osadeniu betónových rúr, aby sa zastabilizovala krajnica. Týmto úkonom bude 

možné do budúcnosti uvažovať aj o čiastočnom rozšírení miestnej komunikácie. Po 

vykonaných prácach bola zo strany vlastníkov vznesená požiadavka o vysporiadanie 

vlastníckych vzťahov k pozemkom zasiahnutých zakrytou priekopou na Obec Makov. 

Z uvedeného dôvodu dala Obec Makov spracovať geometrický plán firme - GEODÉZIA 

Čadca, s.r.o. – Ing. Jana Fuljerová, ktorým sa určil presný záber zo súkromných pozemkov 

a tento GP zároveň slúži ako podklad pre odkúpenie týchto pozemkov.     

Uvedeným GP vznikli nové parcely: 

- CKN 6122/2 Trvalé trávne porasty o výmere 35 m
2 
 

- CKN 9507/2 Trvalé trávne porasty o výmere 40 m
2
 

 

Náklady na výkup pozemkov predstavujú čiastku 450 €, bez poplatkov a nákladov na 

geometrický plán.  

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A/ s a   u z n i e s l o 

 

na odkúpení pozemku CKN 6122/2 Trvalé trávne porasty o výmere 35 m
2 

, ktorý  bol 

vytvorený geometrickým plánom č. 45/2018 firmy GEODÉZIA ČADCA, s.r.o. - Ing. Jana 

Fuljerová, Vyšný koniec 216 02354 Turzovka, nasledovne: 

Predávajúci Milan Moravčík, r. Moravčík, nar. 07.09.1950 a Anna Moravčíková, r. 

Ohradková, nar. 11.11.1952, obaja trvale bytom Makov č. 51, 023 56 Makov, týmto 

odpredávajú pozemok CKN 6122/2 Trvalé trávne porasty o výmere 35 m2 v k. ú. Makov pod 

B1 v BSM v podiele 1/1, čo predstavuje 35 m
2
 kupujúcej Obci Makov.  

Kupujúca Obec Makov, Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129, zastúpená starostom 

obce Martinom Pavlíkom, odkupuje od predávajúcich Milana Moravčíka, r. Moravčíka, nar. 

07.09.1950 a Anny Moravčíkovej, r. Ohradkovej, nar. 11.11.1952, obaja trvale bytom Makov 

č. 51, 023 56 Makov pozemok CKN 6122/2 Trvalé trávne porasty o výmere 35 m
2
 v k. ú. 

Makov pod B1 v BSM v podiele 1/1, čo predstavuje 35 m
2
. 
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B/ S a   u z n i e s l o 

 

na odkúpení pozemku CKN 9507/2 Trvalé trávne porasty o výmere 40 m
2 

, ktorý  bol 

vytvorený geometrickým plánom č. 45/2018 firmy GEODÉZIA ČADCA, s.r.o. - Ing. Jana 

Fuljerová, Vyšný koniec 216 02354 Turzovka, nasledovne: 

Predávajúci Juraj Búšik, r. Búšik, nar. 28.02.1980 a Karolína Búšiková, r. Gabrišová, nar. 

09.06.1988 obaja trvale bytom Tŕstie 119, 018 21 Dolný Lieskov týmto odpredávajú pozemok 

CKN 9507/2 Trvalé trávne porasty o výmere 40 m
2
 v k. ú. Makov pod B1 v BSM v podiele 

1/1, čo predstavuje 40 m
2
 kupujúcej Obci Makov.  

Kupujúca Obec Makov, Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129, zastúpená starostom 

obce Martinom Pavlíkom, odkupuje od Juraja Búšika, r. Búšika, nar. 28.02.1980 a Karolíny 

Búšikovej, r. Gabrišovej, nar. 09.06.1988 obaja trvale bytom Tŕstie 119, 018 21Dolný 

Lieskov pozemok CKN 9507/2 Trvalé trávne porasty o výmere 40 m2 v k. ú. Makov pod B1 

v BSM v podiele 1/1, čo predstavuje 40 m
2
. 

 

Uvedené pozemky sa vykupujú z dôvodu vysporiadania vlastníckych vzťahov telesa miestnej 

komunikácie. 

Náklady spojené s vypracovaním kúpno-predajnej zmluvy a odvkladovaním na katastri 

nehnuteľností Čadca bude znášať Obec Makov. 

 

C/ S a   u z n i e s l o 

na kúpnej cene odkupovaných pozemkov CKN 6122/2 Trvalé trávne porasty o výmere 35 m
2 

a CKN 9507/2 Trvalé trávne porasty o výmere 40 m
2 

vo výške 6 €/1 m
2
. 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová, Ing. Stanislav Gašparík, 

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.67/2018 bolo prijaté. 

 

 

4/F    ÚZEMNÝ PLÁN OBCE – SCHVÁLENIE VÝNIMKY PRE POZEMOK CKN  

         7833 

 

Starosta obce, p. Martin Pavlík informoval poslancov OZ, že dňa 09.10.2018 bola Obci 

Makov predložená žiadosť Štefana Pavelu, Trojačka 48, 023 56  Makov o výnimku 

z územného plánu na pozemok CKN 7833, na ktorom chce realizovať stavbu rodinného domu 
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o rozmeroch 7 m x 6 m, nakoľko v súčasnosti na tomto pozemku nie je možné realizovať 

stavbu rodinného domu. 

V zmysle Dodatku č. 1 ÚPN Obce Makov sa na tomto pozemku v rámci stavby „Stredisko 

rekreácie a turizmu – Trojačka“ má realizovať výstavba nových komunikácii a inžinierskych 

stavieb. Nevieme, či táto stavba strediska rekreácie a turizmu sa bude realizovať, investor 

CEMA, s. r. o. už nie je vlastníkom stavbou dotknutých pozemkov.  

Pri prijímaní Dodatku č. 1 ÚPN Obce Makov nikto od investora nekontaktoval vlastníka 

pozemkov v súčasnosti CKN 7833 a 7832, či so stavbou súhlasí. Na pozemku CKN 7832 

vtedy totiž stála stavba rodinného domu rodiny Pavelovej súp. č. 48. V zmysle rozhodnutia 

Obce Makov č.Výst-S402/R1571/TS1/2015-Jt zo dňa 13.07.2015 je stavba už odstránená, 

avšak túto zmenu vlastník ešte nedal zapísať do katastra nehnuteľností. 

Obec Makov navrhuje výnimku schváliť. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 4/F: 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art. – ako je možné, že firma CEMA si naplánovala 

stavbu na pozemku, kde v tom čase stála stavba rodinného domu? 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – do územného plánu sa prenášali všetky investičné  

                                                                   zámery, ktoré sa plánovali s tým, že by sa pozemky  

                                                                   následne vykúpili, zámer firme nevyšiel) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – územný plán obce je z roku 2006, nevie sa k tomu bližšie  

                                                      vyjadriť, prečo tam bol tento zámer, podstatné  je, že  

                                                      treba schváliť výnimku pre stavbu rodinného domu na  

                                                      predmetnom pozemku.) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u je  

 

výnimku z platného Územného plánu Obce Makov, ktorý bol schválený Obecným 

zastupiteľstvom v Makove uznesením č. 27/2006 zo dňa 28.03.2006, zmeneného 

a doplneného Doplnkom č. 1 ÚPN Obce Makov uznesením Obecného zastupiteľstva 

v Makove č. 97/2009 zo dňa 28.04.2009, Doplnkom č. 2 ÚPN Obce Makov, ktorý bol 

schválený uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove č. 100/2011 zo dňa 21.09.2011 

a Doplnkom č. 3 ÚPN Obce Makov, ktorý bol schválený uznesením Obecného zastupiteľstva 

v Makove č. 87/2017 zo dňa 19.12.2017 na pozemok CKN 7833 Trvalý trávny porast 

o výmere 403 m
2
, na ktorom chce vlastník Štefan Pavela zrealizovať výstavbu rodinného 

domu v prípade, že budú splnené podmienky platného stavebného zákona. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová, Ing. Stanislav Gašparík, 

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.68/2018 bolo prijaté. 

 

 

5.  SPRÁVA O VÝCHOVNO-VZDELÁVACEJ ČINNOSTI, JEJ VÝSLEDKOCH  

     A PODMIENKACH V ŠKOLSKOM ROKU 2017/2018 V ZŠ S MŠ MAKOV 

 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti v ZŠ s MŠ predložil Mgr.  Milan Petrovič, riaditeľ 

ZŠ s MŠ s p. Zuzanou Kubačkovou, zástupkyňou pre MŠ. 

Hodnotiaca  správa  je vypracovaná  podľa vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 Z. z. o štruktúre 

a obsahu správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy 

a v súlade s metodickým usmernením MŠ SR č. 10/2006 – R z 25.5.2006 a predložená po 

odsúhlasení radou školy na schválenie zriaďovateľovi podľa Zákona č. 596/2003. Rada školy 

pri ZŠ s MŠ Makov prerokovala  Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach v školskom roku 2017/2018 na svojom zasadnutí dňa 04.10.2018 

a doporučuje  obecnému zastupiteľstvu túto správu  schváliť. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 5: 

 

p. Zuzana Kubačková, zástupkyňa pre MŠ – v správe za školský rok 2017/2018 je napísané 

a uvedené všetko, čo vyplýva zo zákona. Počet detí v MŠ bol 44, ten istý počet je už tretí rok. 

Touto cestou chce poďakovať zamestnancom firmy Vodohospodár Makov spol. s  r.o., že pri 

prácach rekonštrukcie elektroinštalácie v budove materskej školy pracovali ako na svojom – 

šetrne, čistotne. Je veľmi spokojná. 

 

Mgr. Milan Petrovič, riaditeľ ZŠ s MŠ – oproti predchádzajúcemu obdobiu počet žiakov 

klesá, v školskom roku 2017/2018 bolo 182 žiakov, predtým 192 žiakov. Podotýka, že 

v tomto školskom roku dokonca odchádzajú dve triedy deviatakov, čiže opäť bude počet 

žiakov nižší.  

Čo sa týka prospechu, prospeli všetci žiaci, z toho so samými jednotkami 39 žiakov, prospelo 

veľmi dobre 66 žiakov. Zníženú známku zo správania neudelili nikomu. Dochádzka žiakov 

v porovnaní s predchádzajúcim školským rokom sa výrazne nezmenila. 

Žiaci 5. roč. absolvovali celoslovenské testovanie z matematiky a slovenského jazyka. 

Priemerná úspešnosť z M v rámci Slovenska bola 64,7%. Naši žiaci dosiahli 57,5%. Zo Sj bol 

národný priemer 62,8% a naši žiaci dosiahli 56,3%. 

Žiaci 9. ročníka sa zapojili do celoslovenského testovania zo slovenského jazyka a literatúry 

a z matematiky, ktorého výsledky zmysle platnej legislatívy sú platnou zložkou prijímacieho 
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konania do stredných škôl a učilíšť. Žiaci našej školy dosiahli v slovenskom jazyku priemernú 

úspešnosť 67,2% ( priemer v SR 63 % ). V matematike dosiahli naši žiaci priemernú 

úspešnosť 60,2 % ( priemer v SR bol 55,9 % ).   

V škole pôsobilo 14 učiteľov, aprobačná skladba učiteľov vo veľkej miere pokrýva 

požiadavku kvalifikovanosti jednotlivých predmetov, vo všetkých predmetoch je 

kvalifikovanosť skoro 100 % -ná. 

Žiaci dosahovali veľmi dobré výsledky v rôznych oblastiach, či už v matematickej 

a vedomostnej, umeleckej oblasti, v športových súťažiach a pod. 

Členovia folklórneho súboru Makovníček vyhrali v celoslovenskom kole strieborné pásmo. 

Výborné výsledky mali žiaci aj v športe, kde naša škola za celkové výsledky a zapájanie sa do 

športových súťaží získala titul „Olympijská škola roka“. 

Na konci školského roka vždy vyhlasujú najúspešnejšieho žiaka, v tomto roku to bola Štefka 

Kubincová, ktorá získala aj cenu starostu obce, vrátane finančnej hotovosti. 

V správe je spomenutá aj sponzorská výpomoc rodičov, priestorové, materiálovo-technické 

a finančné zabezpečenie. 

 

Keďže sa takto na rokovaní obecného zastupiteľstva stretávame posledný krát v tomto 

zložení, Mgr. Milan Petrovič ďakuje zriaďovateľovi ZŠ s MŠ p. starostovi obce a poslancom 

obecného zastupiteľstva za veľmi dobrú vzájomnú, spoluprácu, ústretovosť, pomoc, za 

podporu školy. Vďaka tejto ústretovosti sme mohli posúvať našu školu ďalej. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – ďakuje za uvoľnenie a poskytnutie žiakov zo školy 

na brigádu na ihrisku. Veľmi im to pomohlo. Takisto riaditeľovi ZŠ s MŠ ďakuje za 

spoluprácu počas štvorročného volebného obdobia, ďakuje za úspešnú reprezentáciu našej 

školy, vidí, že škola aj škôlka má vysokú úroveň a posúva sa ďalej dobrým smerom. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – školský klub detí nie je pre žiakov od 6. ročníka 

vyššie. Oslovili ho rodičia, či sa to nedá  zmeniť, aby ŠKD mohli navštevovať aj staršie deti. 

(Mgr. Milan Petrovič – v škole majú zriadené dve oddelenia ŠKD, pričom maximálny počet  

                                      žiakov na 1 oddelenie je 26 žiakov, tento limit nemôžu prekročiť,  

                                      museli by otvoriť ďalšie oddelenie, na to však nemajú priestory.) 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – taktiež ďakuje vedeniu ZŠ s MŠ za veľmi peknú 

reprezentáciu našej obce, či už v kultúrno-spoločenských, ale aj v športových podujatiach, 

úroveň školy je aj zásluhou vedia školy naozaj vysoká.  

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u je  

 

Správu  o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v školskom  roku 

2017/2018 v Základnej škole s materskou  školou Makov. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová, Ing. Stanislav Gašparík, 

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.69/2018 bolo prijaté. 

 

 

Od 10 hod do 11 hod bolo na návrh Mgr. Kataríny Ježíkovej Lučanovej, Dis. art., poslankyne 

OZ rokovanie OZ prerušené. Dôvodom bola svätá omša pri príležitosti výročia 50- tych 

narodenín nášho pána farára Mgr. Mareka Kotlárika, ktorej sa poslanci OZ zúčastnili. 

 

 

 

6. SCHVÁLENIE PREDLOŽENIA ŽIADOSTI O POSKYTNUTIE NENÁVRATNÉHO  

    FINANČNÉHO PRÍSPEVKU SO ZAMERANÍM NA PODPORU „WIFI                 

    PRE TEBA“ 

 

Projekt WiFi pre Teba umožňuje získať finančný príspevok na zriadenie WiFi zón                  

s bezplatným pripojením na internet.  

V rámci vyhlásenej výzvy môžeme získať finančný príspevok v maximálnej výške 15 000,- 

EUR na jeden projekt. 

Podľa pravidiel financovania štrukturálnych fondov sme povinní podieľať sa na 

spolufinancovaní projektu vlastnými zdrojmi vo výške 5% z celkových oprávnených 

výdavkov čo predstavuje maximálnu čiastku 750 € - výška spoluúčasti musí byť uvedená 

v uznesení a znášať náklady na prevádzkovanie WiFi zón vrátane poplatku za internet po 

dobu minimálne 5 rokov po realizácii projektu. 

Realizáciou projektu „WiFi pre Teba“ bude zabezpečené bezplatné pripojenie v budovách OU 

Makov a DK Makov ako aj na verejných priestranstvách obce Makov. Pri inštalácii je možné 

s dodávateľom technológií zabezpečiť obmedzenia prístupu na určitý časový limit, resp. 

maximálny objem prenesených dát.  

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 6: 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – vo výzve pochopila, že by sa bezplatným 

pripojením na internet mala pokryť celá obec. Prospešné by to bolo hlavne pre osady, kde nie 

je internet dostupný, v centre táto možnosť je. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – projekt je limitovaný peniazmi, ak by sme chceli 

pokryť internetom odľahlé osady, je to nákladnejšie a s rozpočtom by sme sa určite do limitu 

nezmestili.  
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p. František Chuděj, zamestnanec OÚ – toto WiFi nie je pre internetové pripojenie 

domácností, ide len o verejné pripojenie. Vyrieši to budovy obecného úradu, domu kultúry 

a verejné priestranstvo v centre, dosah v okruhu cca 1 km. Aby sa zabránilo využívať internet 

doma, dá sa urobiť časové obmedzenie alebo obmedzený prísun dát. Ak by bol projekt 

schválený, v prevádzke by sme túto bezplatnú WiFi zónu museli mať minimálne 5 rokov. 

Projekt je potrebné podať do 11.11.2018. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – TELECOM posilnil 4 G sieť, teraz je napríklad v osade 

Kopanice – Papaje  pokrytie a spojenie zlepšené, predtým občania platili internet cez satelit 

cca 30 €, teraz iba 12 €. 

 

Ing. Stanislav Gašparík, poslanec OZ – dáva do pozornosti firmu HMZ Radio p. Hečko 

z Oravy. Táto firma poskytuje internet v princípe, že stavajú svoje vlastné vedenie 

a vysielače. Získali licenciu pre Horné Kysuce, chcú pokryť všetky miesta, aj teraz 

nedostupné. Majú novú technológiu, určite budú obce s ponukou  oslovovať. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

A / s ch v a ľ u j e  

 

predloženie žiadosti Obce Makov o poskytnutie nenávratného finančného príspevku so 

zameraním na podporu „WIFI pre Teba“ v rámci vyhlásenej výzvy č. OPII-2018/7/1-DOP 

- Operačný program Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

spolufinancovanie projektu „WIFI pre Teba“ vo výške 750 € z celkových oprávnených 

výdavkov z vlastných zdrojov. 
 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová, Ing. Stanislav Gašparík, 

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.70/2018 bolo prijaté. 
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7.  ÚPRAVA ROZPOČTU OBCE MAKOV PRE ROK 2018 

 

Nakoľko podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení §11 ods. 4 písmena b) obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet obce a jeho zmeny, predkladá Ing. Irena Valičková, 

účtovníčka a rozpočtárka obce návrh na 2. úpravu rozpočtu obce na rok 2018. 

Dôvodom úpravy rozpočtu sú zmeny v rozpočte na bežné výdavky v rámci samosprávy 

a kapitálové výdavky, ktoré  v podprogramoch neboli  rozpočtované alebo boli rozpočtované 

v nedostatočnej sume. Zároveň  nastala úprava rozpočtu na prenesený výkon štátnej správy na 

úseku vojnové hroby a matrika, kde došlo k navýšeniu dotácie.     

Návrh 2. Úpravy: 

Príjmy rozpočtu 2018 

     -     Cintorínske poplatky zvýšiť o výšku 800 € 

     -     Poplatok za služby Domu smútku zvýšiť o výšku 100 € 

     -     Vrátky za preplatky RZ zo VŠZP zvýšiť o výšku 1 700 € 

     -     Doplatok dotácie z Nadácie pre deti pre hasičov zvýšiť o výšku 196 €  

     -     Grant z KIA  MOTORS pre DHZ Makov zvýšiť o výšku  2 000 € 

     -     Dotácia od MV SR na PVŠS – matrika zvýšiť o výšku  90 € 

     -     Dotácia od MV SR na PVŠS – asistent učiteľa zvýšiť o výšku  1 680 € 

      -    Dotácia od MV SR na vojnové hroby zvýšiť o výšku 5 € 

      -    Transfer od ŽSK na cyklistické preteky Makov- Kopanice- Kasárne zvýšiť o výšku  

            518 €  

      -    Dotácia od Mikroregiónu Horné Kysuce na bežné výdavky zvýšiť o výšku 200 € 

      -    Vrátky preplatky RZ VŠZP a SP pre ZŠ s MŠ  zvýšiť o výšku 1 113 € 

            Spolu príjmy:   zvýšenie o 8 402 € 

Výdavky rozpočtu 2018 

-    zvýšiť v Audite bežné výdavky na audit o výšku 120 € 

      -    zvýšiť vo Vnútornej kontrole na mzdu kontrolórky o výšku 900 € a odvody do  

           poisťovní  o výšku    234 € a na inzerciu zvýšiť o výšku 200 €, t. j. v celkovej výške  

           1 334 € 

- zvýšiť v Členstve v samosprávnych organizáciách a združeniach na bežné výdavky na 

členské o výšku 130 € 

- znížiť v Strategickom plánovaní bežné výdavky na vypracovanie dokumentov 

o výšku 500 € 

- zvýšiť v PVŠS na úseku stavebnom bežné výdavky na nemocenské o výšku 40 € 

- zvýšiť v PVŠS na matriku bežné výdavky o výšku 40 € na kancelárske potreby  

- zvýšiť v PVŠS na vojnové hroby bežné výdavky na kosenie hrobov o výšku 5 € 

- zvýšiť v Dome smútku bežné výdavky na vodu o výšku 1 000 € 

- znížiť na Cintoríne kapitálové výdavky na výstavbu chodníka vo výške 15 000 € 

- zvýšiť v Ochrane pred požiarmi bežné výdavky nákup vybavenie cez projekt KIA  

MOTORS o výšku 2000 € 

- znížiť v Ochrane pred požiarmi kapitálové výdavky na rekonštrukciu PZ na CHP 

Makov o výšku 15 000 €  

- zvýšiť v Správa a údržba MK- letná kapitálové výdavky na chodník IV. etapa o výšku 

10 000 € a  

preasfaltovanie ciest vo výške 15 000 € 
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- zvýšiť v Správe a údržbe verejných priestranstiev kapitálové výdavky na 

rekonštrukciu autobusovej zastávky pri ŽSR o výšku 3 000 € 

-     zvýšiť pre Základnú školu bežné výdavky na PVŠS o výšku 1 680 €  na asistenta  

       učiteľa, o výšku  461 € ( príspevok na asistenta učiteľa od zriaďovateľa), preplatok  

       RZ – VŠZP o výšku 255 €, t .j.    celkom zvýšiť o výšku 2 396 €  
- znížiť pre Základnú školu kapitálové výdavky o výšku 9 666 €  

- zvýšiť pre Materskú školu bežné výdavky o výšku 858 € na preplatok RZ- VŠZP 

a SP, zvýšiť kapitálové výdavky o výšku 9 666 €  

- zvýšiť v Organizácii kultúrnych aktivít bežné výdavky na Petro-Pavlovské hody 

o výšku 2100 € a bežné výdavky na cyklistické preteky o transfer od ŽSK o výšku 

518 €  
- zvýšiť pre Kultúrne projekty bežné výdavky na projekt od Nadácie pre deti o výšku 

196 €  

- zvýšiť pre Cyklochodník bežné výdavky na poplatky pre projekt o výšku 115 €  

- znížiť Verejná zeleň, brest u PAPAJI bežné výdavky na údržbu okolia u brestu 

o výšku 315 € 

- zvýšiť v Zariadení pre seniorov bežné výdavky na opravu a údržbu strojov, prístrojov 

o výšku 1 000 € a na opravu a údržbu budovy o výšku 2 500 €, t. j. v celkovej výške 

3 500 €  

- znížiť v Zariadení pre seniorov kapitálové výdavky z vlastných zdrojov o výšku 3 500 

€  
-     znížiť v útulku Makov 122 z vlastných zdrojov kapitálové výdavky na bleskozvod 

o výšku 1 500 € 

-    znížiť na Zdravotnom stredisku kapitálové výdavky na projektovú dokumentáciu na 

bezbariérový vstup o výšku 1 600 €  

- zvýšiť v Správa CHP Makov kapitálové výdavky o výšku 1 500 € na projektovú 

dokumentáciu na rekonštrukciu prístrešku na garáž a o výšku 2 000 € na 

rekonštrukciu prístrešku na garáž obecnej techniky, t. j. v celkovej výške 3 500 € 

- zvýšiť v Správe obce bežné výdavky na verejné obstarávanie o výšku 350 €.  

       Spolu výdavky: zvýšenie o 8 797 € 

  

Rozpočet po úprave: 

Príjmy bežné   :        1 846 139 €                    Výdavky bežné:           1 842 178 € 

Príjmy kapitálové:       139 315 €                     Kapitálové výdavky:     507 907 € 

Príjmy finančné:          390 092 €                     Finančné operácie:          25 364 €  

Príjmy celkom:       2 375 546 €                     Výdavky celkom:      2 375 449 € 

 

Rozdiel: + 97 € 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 7: 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – navýšenie v položke Domu smútku o 1 000 € bolo spôsobené 

haváriou v šachte za vodomerom, kde prasklo potrubie a vytieklo 1 000 m
3
 vody. Keďže 

Obec Makov je v spoločnosti SEVAK a.s. takisto akcionárom, podali sme žiadosť 

o odpustenie úhrady. Podľa dostupných informácií je možné, že nám SEVAK a.s. odpustí 

poplatok za stočné, vodné však nie, v tomto nám zrejme v ústrety nevyjdú. 
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Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art., poslankyňa OZ – v položke pri výdavkoch  na 

organizáciu kultúrnych aktivít je navýšenie až o 2 100 €. Prečo, keď máme navrhnutý 

a schválený rozpočet, ideme tak vysoko nad rámec? Čo toľko stálo? 

(Ing. Irena Valičková – chodúľové divadlo stálo 1 000 € a hudobná skupina AXA 2 500 €) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – podotýka, že z OCR (Organizácie cestovného ruchu) nám  

                                                      poskytli 1 000 €) 

(Mgr. Anna Bugalová, poslankyňa OZ – od stankárov, ktorí na hody predávajú, sa poplatky  

                                                                  nevyberajú?) 

(Ing. Irena Valičková – podľa všeobecne záväzného nariadenia sa vybralo 60 €, remeselníci  

                                      poplatok za miesto neplatia) 

(p. Jozef Pavlík – treba do budúcnosti porozmýšľať nad systémom Petro-Pavlovských hodov,  

                             hoci  vždy bude obec znášať na hody výdavky.) 

(Mgr. Janka Petrovičová – tento jav sa pravidelne opakuje, ak chceme našim ľuďom  

                                           a návštevníkom niečo ponúknuť, treba to brať do úvahy pri tvorbe  

                                           rozpočtu a hneď na začiatku treba výdavky na hody navýšiť, aby aj  

                                           naši ľudia mali zážitok.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art. – bolo by dobré, aby vždy hneď po hodoch  

                                          zasadala kultúrna komisia a naplánovala ďalšie budúcoročné hody,  

                                          aby ich zhodnotili a navrhli rozpočet.) 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – najväčšia suma 15 000 € sa presúva z výstavby chodníka na  

                                          cintoríne na penetráciu cesty v Potoku, ktorá ešte nie je dokončená.  

                                          Zvážili, že práce na cintoríne sa už tento rok nebudú začínať. 

(Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – chápe dobre, že práce v obci je dostatok, len nie je  

                                                    kapacita ľudí?) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – je aj dostatok zamestnancov, len teraz pre sviatkom  

                                                      Všetkých svätých nechcú chodník na cintoríne rozkopávať,  

                                                       aby tam nebolo bahno) 

(p. Jozef Pavlík – problém s kapacitou zamestnancov nie je, len sme sa rozhodli práce  

                             zabezpečovať s našimi ľuďmi) 

(Mgr. Janka Petrovičová – keďže p. Hričovec údajne nepracuje a obci dlhuje značné peniaze  

                                            mohli by sme mu ponúknuť prácu) 

(p. Jozef Pavlík – ale p. Hričovec nikdy neprišiel a nepožiadal o prácu v obci, z jeho strany  

                            nebol záujem. Rád pomôže, ale ten človek predovšetkým musí chcieť.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – navrhuje p. Hričovcovi prácu ponúknuť, aby sme rodine  

                            pomohli splatiť dlh na nájme v bytovom dome. Nie je možnosť zamestnať  

                            ho cez ÚPSVaR?) 

(p. Martin Pavlík – cez Úrad práce nie je jednoduché sa zamestnať, občan musí spĺňať isté  

                            podmienky, ako je napríklad byť zaevidovaný na ÚPSVaR najmenej 2 roky,  

                            musí mať najmenej 50 rokov a pod. V obci Makov toto spĺňa cca 10 ľudí,  

                            z toho iba 5 robia.) 

(Mgr. Katarína Lučanová – aj p. Kršková z Kopaníc zháňa prácu, pomôcť potrebuje aj  

                                             Korchaník) 

(p. Martin Pavlík – k Milanovi Korchaníkovi má súcit, ale v prvom rade sa musí dať do  

                               poriadku, on nechce prácu, iba peniaze. Treba, aby sa najskôr umyl  

                               a absolvoval protialkoholické liečenie.) 

(Ing. Stanislav Gašparík – jeho schopnosť pracovať je nereálna, potrebuje odbornú pomoc,   

                              podmienok na prácu je dostatok, ale to musí on chcieť.) 
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Ing. Irena Valičková, účtovníčka a rozpočtárka obce – momentálne je na účte obce 8 000 € 

a treba ešte uhradiť vystavené faktúry. 

(p. Jozef Pavlík – konštatuje, že nemôžeme aj robiť, aj mať finančné prostriedky na účte.  

                            Treba ešte zaplatiť za práce na rekonštrukcii kúrenia v budove obecného  

                            úradu, na to však dostaneme zo štátu 50 000 €.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art. – prečo sa znižuje suma 15 000 €, ktorá bola 

plánovaná  na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice na bývalom CHP? 

(Ing. Irena Valičková – schválili nám projekt a dostaneme na rekonštrukciu sumu 30 000 €) 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – rozpočet na rekonštrukciu chodníka je prekročený, 

ale nie z dôvodu, že práce sú drahšie, ale že sa urobilo viac metrov na chodníku, ako sa 

plánovalo. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – dá sa povedať, že cena za 1 m
2
 chodníka je s našimi  

                                                       zamestnancami exkluzívna, narozdiel napríklad od  

                                                      chodníka, ktorý sa realizuje v Turzovke.) 

(Ing. Stanislav Gašparík – dohodli sa nejako s p. Brčicom, ako tam opraviť chodník?) 

(p. Martin Pavlík – problémom je, že tam šírka cesty nezodpovedá pri výstavbe chodníka  

                               parametrom, museli by vlastníci upustiť 1,5 m zo záhrady) 

(p. Jozef Pavlík – pred dvoma rokmi dávali petíciu na opravu cesty, treba to oživiť a opäť  

                            tlačiť na štát) 

(p. Martin Pavlík – informoval sa o tom a potvrdili mu skutočnosť, že generálny riaditeľ NDS  

                               opravu cesty v Makove podpísal, teraz čakajú, či sa to budúci rok bude  

                               realizovať.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art. – chce vedieť, koľko peňazí stála táto zasadačka 

v dome kultúry. 

(p. Jozef Pavlík – luster stál 500 €, bar 3 000 €, koberec 2 700 €, podlaha 3 000 €, dvere 3 000  

                             €, obrazy 1 200 €, tapeta 300 €, odhadom celkovo cca 35 000 – 40 000 €,  

                             v rozpočte ešte nie je suma na zakúpenie stoličiek do zasadačky) 

(Ing. Irena Valičková – z firmy Vodohospodár Makov spol. s r.o. má zatiaľ faktúru za  

                             stavebné práce v dome kultúry na sumu 60 000 €) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art. – je to tu naozaj všetko krásne, ale myslí si, že je  

                            to zbytočne luxusné. Na jednej strane rušíme v rozpočte položky, ktoré sú  

                            pre občanov potrebné, napr. bezbariérovosť do zdravotného strediska a pod.  

                            a na druhej strane tu máme takýto luxus. Ide tu o priority, aké si my  

                            nastavíme. Ak by sa táto prestavba vopred prerokovala na zastupiteľstve,  

                            určite by s tým nesúhlasila. Obec potrebuje dôležitejšie veci, nie luxusnú  

                            zasadačku, ktorú nebudú využívať všetci ľudia. Podobne ako predražený  

                            prístrešok na ihrisku. Okrem iného,  nemyslí si, že luster tu stál 500 €, podľa  

                            nej bol drahší. Keby aspoň videla faktúru s cenami, nepochybovala by.) 

(p. Jozef Pavlík – pre tento rok si stanovili ako prioritu dom kultúry, aby sme tu mali priestory  

                            reprezentačné, aby sa tu mohli uskutočňovať rôzne akcie, mohli ho využívať 

                             aj občania na svoje oslavy) 

(p. Jozef Pavlík – WC v škole boli dvakrát drahšie ako na ihrisku, to nikomu nevadí?) 

(Mgr. Anna Bugalová – rekonštrukcia toaliet v základnej škole bola realizovaná v rámci  

                             projektu EÚ, to je podstatný rozdiel, keď sa práce financujú iba z rozpočtu  

                             obce, treba zvažovať každé euro.) 

(Bc. Peter Kubinec – prestáva ho baviť komunikácia o tom, že starosta a my ako obecné  

                                   zastupiteľstvo sa  musíme starať o všetkých ľudí.) 
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(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art. – je tu predsa obecné zastupiteľstvo, ktoré volili  

                                  občania a musíme sa starať o všetkých občanoch a v tomto starostovi  

                                  pomáhať. Máme veľa obyvateľov, ktorí potrebujú pomoc, sociálne  

                                  slabšie rodiny, ľudí bez práce, z odľahlých častí obce.) 

(Ing. Stanislav Gašparík – ľudia majú o obecnom zastupiteľstve prehnané očakávania, my  

                                  môžeme robiť v rámci možností, kompetencie obecného zastupiteľstva   

                                  sú uvedené v zákone. Treba sa zamyslieť, do akej miery máme pomáhať,  

                                  starosta ani obecné zastupiteľstvo nie sú čarodejníci, nie je na všetko  

                                  rozpočet. Ľuďom môžeme pomáhať aj osobne. A či sa nám dom kultúry   

                                  páči alebo nie, je vec osobného názoru.) 

(Mgr. Janka Petrovičová – máme v obci sociálnu pracovníčku, ktorá má zabezpečovať aj  

                                  terénnu prácu. Práve k nej by sa mali dostávať tieto informácie ohľadom  

                                  ľudí v ťažkých situáciách. Pri presune Mgr. Hrtúsovej zo zariadenia pre  

                                  seniorov na Obec Makov sa predsa hovorilo, že má mapovať týchto ľudí  

                                  a bude riešiť sociálne prípady. Ide o aktívny prístup obce, bolo by to  

                                  pekné, aby sme socializovali ľudí a pomáhali opusteným občanom, toto  

                                  všetko je však o rozhodnutí obce.) 

(Ing. Stanislav Gašparík – toto všetko má robiť terénny sociálny pracovník, nemôže to robiť  

                                   starosta a zastupiteľstvo, on môže akurát riadiť, ide tu aj o funkčnosť  

                                   sociálnej komisie.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art. – kedysi poslanci fungovali tak, že po zvolení  

                                   boli rozdelení podľa častí obce a angažovali sa za tieto časti a osady.  

                                   Teraz to vidí tak, že každý poslanec  sa angažuje za určitú skupinu, ku  

                                   ktorej má bližšie, napr. Mgr. Petrovičová za kultúru, školstvo, ja za ľudí  

                                   z odľahlejších miest. Preto si myslí, že poslanci majú čo starostovi  

                                   povedať a najmä pomôcť mu. On nemôže vidieť a vedieť všetko.) 

   (p. Martin Pavlík – keď vieme o nejakom sociálnom prípade, treba s tým zájsť za sociálnou  

                               pracovníčkou, Mgr. Hrtúsovou a upovedomiť ju o tom.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art. –  vždy sme ale predsa všetky tieto veci riešili tu 

                                       na OZ, preto o tom aj teraz hovorí a upozorňuje na to. V minulosti na  

                                       zastupiteľstve dávala aj návrh, aby sa zverejnil na káblovke oznam,  

                                       aby občania, ak vedia,  Oznamovali skutočnosti o niekom, kto  

                                       potrebuje pomoc. Ďalšie sociálne prípady, o ktorých vie, sú sestry  

                                       Mojíkové, Ján Pavela,  Ľuboš Valigura s bratom, Emília Bittalová.) 

(Mgr. Janka Petrovičová – má starosta od Mgr. Hrtúsovej nejakú spätnú väzbu? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – o p. Mojíkovej nevie, že by mali so sestrou nejaký problém,  

                                        sú vraj spokojné, p. Jánovi Pavelovi sme pomohli vybaviť invalidný  

                                        dôchodok, u p. Valiguru bola taktiež sociálna pracovníčka,  

                                        nepožadoval nič a ak by niečo potreboval, obec osloví a o p. Emílii  

                                        Bittalovej takisto vieme a rieši sa to. Osobne je tiež za to, aby  

                                        sociálna pracovníčka bola viac v teréne.) 

(Ing. Stanislav Gašparík – nesúhlasí, aby sme spájali tieto sociálne problémy s investičnou  

                                       činnosťou v obci. Neznamená, ak sme niečo v obci zainvestovali, že  

                                       sme iným ľuďom zobrali.) 

(Ing. Irena Valičková – obec sociálnu službu poskytuje, zamestnávame 6 opatrovateliek,  

                                      poskytujeme rozvoz obedov a iné sociálne služby. Štát dáva pre  

                                      občanov nad 62 rokov cez podielové dane sumu 24 000 € a obec  má  

                                      len na opatrovateľky náklady vo výške 70 000 €. V praxi to funguje  

                                      tak, že opatrovateľka obec stojí 600 €, z toho 100 € platí opatrovaný.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – podotýka, že oproti iným obciam máme dobrú sociálnu  
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                                      politiku. Napríklad v obci Vysoká nad Kysucou alebo v meste  

                                      Turzovka túto službu s opatrovateľkami neposkytujú.) 

(Mgr. Anna Bugalová – naposledy pri zvyšovaní úväzku hlavnej kontrolórke sa hovorilo, že  

                                       v rozpočte na zvýšenie nie sú peniaze.) 

(Ing. Irena Valičková – niekde sa z rozpočtu ubralo a na mzdy hlavnej kontrolórky sa zvýšilo) 

(p. Jozef Pavlík – na margo Mgr. Ježíkovej Lučanovej a pripomienok k zasadačke v dome 

                                      kultúry chce oponovať. Vedenie obce chce, aby zasadačka bola  

                                      reprezentatívna pre nás všetkých, pre občanov, pre oficiálne  

                                      a neoficiálne návštevy. Podotýka, že na začiatku pri schvaľovaní  

                                      rozpočtu sa dohodli, že budú musieť na rekonštrukciu domu kultúry  

                                      zobrať úver vo výške 150 000 €. Dnes  môžu povedať, že úver  

                                      nezobrali ani 1 € a rekonštrukciu domu kultúry zmanažovali  

                                      a zrealizovali bez úveru. Máme bez úveru zastrešenú strechu, kde  

                                      roky zatekalo a neboli sme schopní ju v minulosti urobiť, urobila sa   

                                      z vlastných zdrojov, lebo dobre hospodárime, pri všetkom  

                                      rozmýšľame. Nebuďme skeptickí a tešme sa z toho, že sme niečo  

                                      pekné urobili, či už pre nás alebo pre ďalších, aby prostredie bolo  

                                      kultivované, teplé, aby sa tu každý dobe cítil. Upozorňuje aj na  

                                      skutočnosť, že keď sme  prišli do funkcie, mali sme na účte obce cca  

                                          130 000 €. Za bývalého vedenia, mesiac pred skončením volebného  

                                           obdobia sa predala colnica za 240 000 €, zaujímalo by ho, kde  

                                           skončili tie peniaze. )  

(Mgr. Janka Petrovičová – nebolo by dobré, aby sa tu vnášala negatívna politika, veď predsa  

                                           aj v predchádzajúcom volebnom období boli vo funkcii poslancov  

                                           zastupiteľstva, všetko sa schvaľovalo, o všetkom vedeli, peniaze sa 

                                           rozpočtovali, rozpočet a úpravy sa schvaľovali poslancami. Treba  

                                           tu trochu vecnosti.) 

 (Ing. Stanislav Gašparík – toto sú fakty, všetko je dohľadateľné v účtovníctve, jedna vec sú  

                                           peniaze na účte a druhá, že sú peniaze v investíciách. Rozdiel  

                                           medzi volebnými obdobiami bol v tom, že  v predchádzajúcom  

                                           období sa viac v obci investovalo cez Eurofondy a iné formy 

                                           dotácií, čo teraz bolo slabšie a viac sa investovalo z vlastných                                            

                                           zdrojov rozpočtu obce.) 

(p. Elena Trebulová – v podstate aj za tohto vedenia sa zapájame do projektov, dostali sme  

                                    predsa dotáciu na strechu domu kultúry, na kúrenie v budove obecného  

                                    úradu a iné.) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s c h v a ľ u j e 

 

2. úpravu rozpočtu  Obce Makov na rok 2018: 

-  príjmová časť:     2 375 546 €  

-  výdavková časť:  2 375 449 €. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Ing. Stanislav Gašparík, Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : Mgr. Anna Bugalová, Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., 

                                          Anna Zajacová 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.71/2018 bolo prijaté. 

 

 

 

8.  SPRÁVA O KONTROLNEJ ČINNOSTI HLAVNEJ KONTROLÓRKY OBCE  

     MAKOV ZA MESIACE JÚL – SEPTEMBER 2018  

 

K bodu poskytla informácie p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce. 

 

Podľa plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Makov na 2. polrok 2018 boli 

vykonané nasledovné kontroly: 

1. Kontrola správnosti vedenia a kontrola stavu pohľadávok za nájomné byty,  spôsob    

    vymáhania pohľadávok .Kontrola dokladov v spisoch ich súlad s osobitnými predpismi  

    a vnútornými aktami riadenia s dôrazom na dodržiavanie platných ustanovení . 

    Kontrolované obdobie:          rok 2017                                                                                                                                                     

 

Kontrolou bolo zistené, že výška pohľadávok zaúčtovaná k 31.12.2017 v hlavnej knihe je na 

účte 318007 nezaplatené nájmy a služby v bytovom dome Makov Čierne č.17 vo výške 

3 534,67 €  a na účte 318008 nezaplatené nájmy a služby Makov 383 čiastka 1 241,49. Spolu 

za oba nájomné domy 4 776,16 €. Pohľadávky predložené správkyňou bytových domov vo 

výške 4809,08 € /bez úrokov z omeškania/. Rozdiel  32,92 €. 

Všeobecným záväzným nariadením Obce Makov č. 2/2017 ktorým sa dopĺňa všeobecne 

záväzné nariadenie Obce Makov č. 8/2015 o pravidlách určovania poradia uchádzačov 

o nájomné byty Obce Makov a pravidlá ich prenajímania bol  nahradený odsek 4 v článku  5 

účinného od 1.5.2017 . Pre zabezpečenie splácania nájomného a úhrad za prípadné 

poškodenie bytu je povinný budúci nájomca zložiť finančnú zábezpeku vo výške 2-mesačnej 

splátky nájomného v lehote 30 dní pred podpísaním nájomnej zmluvy. 

Ku dňu kontroly nie všetci nájomcovia si splnili túto povinnosť  a zložili finančnú zábezpeku. 

Ku  dňu, ku ktorému sa zostavuje účtovná závierka, je účtovná jednotka povinná upraviť 

ocenenie hodnoty majetku, vytvoriť rezervy a odpisovať majetok v súlade s účtovnými 

zásadami a účtovnými metódami. 

Obec netvorila pre rok 2017 opravné položky k pohľadávkam s prenájmov bytov. 
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Opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov:  

1. Zabezpečiť správne zaúčtovanie pohľadávok k 31.12.2017 na účtoch 318007 -

nezaplatené nájmy a služby v BD 17 a nezaplatené nájmy a služby v BD 383  .                                                                                                                

2. Zabezpečiť realizáciu VZN obce Makov č. 2/2017, t.j. pre zabezpečenie splácania 

nájomného a úhrad a úhrad za prípadné poškodenie bytu je povinný nájomca zložiť 

finančnú záruku vo výške 2-mesačnej splátky nájomného. 

3. Pri uzatváraní dohôd o splátkach pohľadávok obce voči veriteľom / nájomcom 

bytov/dodržiavať článok IV. Odsek 2 . V prípade , že niektorá splátka dlhu nebude 

uhradená dlžníkom riadne a včas, stráca dlžník výhodu splátok , dlh resp. jeho zvyšná 

časť bude splatná v celosti. 

4. Zabezpečiť správne účtovanie predpisu mesačného nájomného, vrátane platby do 

fondu prevádzky, údržby a opráv a predpis preddavku za plnenie za služby spojené  

s užívaním nájomného bytu. 

  

2. Kontrola  zákonnosti pri vydávaní Všeobecne záväzných nariadení v obci   Makov   

    v zmysle zákona NR SR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení za rok 2017 

    Kontrolované obdobie :         rok 2017 

 

Záver uvedenej kontroly č.2: 

 

V zmysle § 12  ods. 1 zákona  NR SR 369/1990 Zb. o obecnom zriadení obecné 

zastupiteľstvo v Makove zasadá podľa potreby najmenej však raz za tri mesiace. 

Návrhy programov zasadnutia OZ boli zverejnené na úradnej tabuli v obci najmenej tri dni 

pred zasadnutím OZ v súlade s § 12 ods.4 zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

Rokovania OZ boli verejné za účasti občanov v súlade s § 12 ods. 9 zákona NR SR 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení . 

Rokovania OZ sa zúčastnilo vždy viac ako polovica poslancov a na prijatie  všeobecne 

záväzného nariadenia bol vyslovený súhlas viac ako trojpätinovej väčšiny prítomných 

poslancov. 

Uznesenia obecného zastupiteľstva podpisuje starosta najneskôr do 10 dní od ich schválenia 

obecným zastupiteľstvom  § 12 ods. 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Obec 

Makov na svojich  uzneseniach nemá označený deň, kedy  starosta obce uznesenia podpísal.  

Návrhy všeobecne záväzných nariadení boli zverejnené vyvesením na úradnej tabuli  v obci 

najmenej 15 dní pred rokovaním obecného zastupiteľstva. Tak isto boli v tej istej lehote 

návrhy všeobecne  záväzných  nariadení zverejnené na internetovej adrese obce Makov v 

súlade s § 6 odst. 3 zákona 369/1990 Z b. o obecnom zriadení. 

Dňom vyvesenia návrhov  všeobecne záväzných nariadení začala plynúť najmenej 10 dňová 

lehota, počas ktorej mohli fyzické osoby a právnické osoby uplatniť pripomienky k návrhu 

všeobecne záväzných nariadení v písomnej forme, elektronicky alebo ústne do zápisnice na 

obecnom úrade v Makove v dikcii zákona 369/1990 Zb. § 6 ods. 4. 

Vzhľadom na skutočnosť, že v zákonom danej lehote neboli uplatnené žiadne pripomienky zo 

strany fyzických alebo právnických osôb, nebola zriadená žiadna komisia na vyhodnotenie 

pripomienok. 

Všeobecne záväzné nariadenia boli vyhlásené. Vyhlásenia boli vykonané vyvesením 

nariadení na úradnej tabuli v obci v lehote najmenej 15 dní . 

Okrem vyvesenia na úradnej tabuli obce Makov, boli všeobecne záväzné nariadenia 

zverejnené iným spôsobom, t .j. na  internetovej adrese obce. 
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Všetky všeobecne záväzné nariadenia obce Makov sú každému prístupné na obecnom úrade 

v Makove a takisto sú prístupné na internetovej adrese obce Makov www.makov.sk. 

 

Opatrenia na odstránenie nedostatkov: 

1. Dodržiavať ustanovenie § 12 ods. 11 zákona č. 369/1990 Zb. zákona o obecnom zriadení   

   a zabezpečiť, aby uznesenia obce Makov boli podpísané starostom obce do 10 dní. 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 8: 

 

p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – upozorňuje, že pohľadávky – záväzok u p. 

Gacíkovej sa zrejme bude musieť odpísať, naozaj  treba dbať na pozdĺžnosti nájomníkov 

v bytových domoch. 

V súčasnosti sa zamerala na kontrolu jedálne v zariadení pre seniorov. Ide o zložitejšiu 

kontrolu, toho času je v štádiu návrhu vypracovania správy o predmetnej kontrolnej činnosti. 

Mrzia ju isté veci, ktoré kontrolou zistila. Do budúcna musí vedúca viac dbať o to, aby neboli 

potraviny po záruke, nemôže sa stať, aby napr. 1,95 kg masla bolo po záruke. Takisto čo sa 

týka gramáže vydaného jedla, bohužiaľ, skoro vo všetkých prípadoch to bolo porušené. 

Nebudeme však predbiehať, správa ešte nie je vypracovaná. 

 

Mgr. Anna Bugalová, poslankyňa OZ – keď sa boli naobedovať v zariadení seniorov ako 

poslanci OZ na rokovaní, bola prekvapená, že dostala väčšiu porciu než dostáva v škole. 

Čo sa týka výdajnej školskej jedálne, nemyslí si, že je to dobrá vec. Každá veková kategória 

predsa potrebuje niečo iné a tu sa varí úplne rovnako, či pre predškolákov, mladších žiakov, 

starších žiakov, či pre dôchodcov. Nevie ani či je vôbec možné takýmto spôsobom variť. 

(p. Elena Trebulová – pre varenie jedál v škole a v zariadení pre seniorov existuje súbor  

                                   noriem, podľa ktorého varia a dá sa povedať, že starkým zo zdravotného  

                                   hľadiska aj detská strava vyhovuje. Je však pravdou, že v jedálničku  

                                   stále chýbajú ryby.) 

(Ing. Stanislav Gašparík – dali by sa variť dve jedlá?) 

(p. Jozef Pavlík – kapacitne by to nebolo možné) 

(Mgr. Janka Petrovičová – vedúca jedálne  hovorila, že varí podľa školských noriem. Pamätá  

si na časy, keď pracovala v Bytči, na normy pri zložení jedálneho   

lístka a v nich slovíčko „odporúča“. Tiež tam je zahrnuté, že sa 

môžu pri varení využívať regionálne zvyklosti. Toto je však téma, 

ktorá nás čaká v januári, keď deti budú mať stravu zdarma 

a budeme musieť riešiť personálne, technologické a kapacitné 

zabezpečenie školského stravovania.) 

 

(p. Elena Trebulová – všetko sa dá zabezpečiť, len najväčším problémom je priestor) 

(Mgr. Anna Bugalová – podotýka, že strava zdarma bude spôsobovať veľké plytvanie stravy.  

                                       Zároveň chce informovať, že kolegyne v škole sa zapojili do projektu  

                                       s RAJOM - s mliečnou ponukou na 20 dní dopredu, kde napr. 1 l  

                                       mlieka bude stáť 0,07 €, na výber sú aj mlieka bez laktózy, 3,5 %-né  

                                       a pod.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

http://www.makov.sk/
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Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

informatívnu správu o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Makov, p. 

Eleny Trebulovej, za mesiace júl - september 2018. 

 

  

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová, Ing. Stanislav Gašparík, 

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.72/2018 bolo prijaté. 

 

 

9.  NÁVRH PLÁNU KONTROLNEJ ČINNOSTI HLAVNEJ KONTROLÓRKY OBCE  

     PRE I. POLROK 2019 

 

Podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení § 18 hlavný kontrolór predkladá obecnému 

zastupiteľstvu polročne návrh plánu kontrolnej činnosti. Tento plán musí byť najneskôr 15 dní  

pred prerokovaním v zastupiteľstve zverejnený spôsobom v obci obvyklým. 

Plán bol zverejnený na úradnej tabuli v čase od 20.9.2018 do 10.9.2018. 

Hlavná kontrolórka obce, p. Elena Trebulová, predložila nasledovný návrh plánu kontrolnej 

činnosti pre I. polrok 2019: 

1. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva  v Makove za rok 2018 

2. Kontrola dodržiavania zákonnosti a postupov podľa Všeobecne záväzného nariadenia obce  

   Makov 8/2017 platného od 1.1.2018 o miestnych daniach a poplatkov  v časti „ Daň za  

   ubytovanie „ v roku 2018  

3.Kontrola uzatvorených zmlúv pri predaji nehnuteľnosti, kontrola správnosti postupu obce  

   pri predaji nehnuteľností v zmysle zákona č. 138/1991 o majetku obcí v znení účinnom od  

   1.7.2009 

4. Kontrola poskytovania a vyúčtovania dotácií poskytnutých právnickým osobám a fyzickým  

    osobám z rozpočtu obce v roku 2018 

5. Aktuálne podľa potreby . 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 9: 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., poslankyňa OZ – navrhuje skontrolovať, či bolo 

splnené aj uznesenie, kde sa požadovalo spracovať VZN o požívaní alkoholických nápojov 

v obci. 
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Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

s ch v a ľ u j e 

 

návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce, p. Eleny Trebulovej, na I. polrok 

2019. 

 

 

                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová, Ing. Stanislav Gašparík, 

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : nikto 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.73/2018 bolo prijaté. 

 

 

 

10.  DISKUSIA 

 

Mgr. Anna Bugalová, poslankyňa OZ – v zariadení pre seniorov dostávajú aj sponzorské 

peniaze, sú evidované? 

(p. Elena Trebulová – sú evidované a sú na samostatnom účte) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., poslankyňa OZ – mal byť predložený návrh 

prevádzkovania bufetu pri futbalovom ihrisku. Žiadala to ešte na predchádzajúcom rokovaní 

Mgr. Eva Ježíková a pýtajú sa na to aj občania. Žiada k tomuto prijať uznesenie. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – nájom skončil, bufet sa neprevádzkuje) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – p. Štefan Záhumenský upozornil na katastrofálny 

stav cesty do Horných Labají. Dlhodobo sa tam cesta nerieši, treba ju zmapovať, posúdiť stav 

a navrhnúť opravu. 

 

Pani Jana Masnicová od Ružoni v časti Čierne žiada pred koncom cesty k ich nehnuteľnosti 

Čierne 123 osadiť značku, že je tam slepá ulica. Vchádzajú jej tam autá, naposledy dokonca 

kamión, ktorý sa tam potom nemal kde otočiť. Zrejme teba osloviť aj Dopravný inšpektorát. 
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Ďalej Mgr. Janka Petrovičová dáva do pozornosti, že vchodové dvere na zdravotné stredisko 

sú v hroznom stave, treba ich konečne riešiť. 

 

Na internetovej diskusii sa rozmáha otázka detského lekára v obci. V Kláštore pod Znievom 

obec napr. lekára zamestnáva, treba sa opýtať starostky, akým spôsobom to tam funguje 

a treba porozmýšľať, či by sa to aj u nás nedalo takto riešiť. Treba nad tým uvažovať, pre 

rodiny s deťmi by to bol nesmierny prínos, veď keď je dieťa choré a rodič s ním musí 

precestovať kilometre k lekárovi, majú stratený celý deň. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – keď pôjde okolo Kláštora pod Znievom, zastaví sa  

                                                      u starostky a bude sa na to informovať. V minulosti mal  

                                                     MUDr. Koša 700 kariet, keď začínal, mal ich 2 500, pri  

                                                     rozhovore podotkol, že lekár, aby tu prežil, mal by mať  

                                                     1 200 kariet. V Staškove takisto lekár odišiel, hoci kariet mal  

                                                     1 500. Štát by mal viesť v tomto inú politiku.) 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art. – zamýšľa sa nad tým, že ak by detského lekára  

                                                     zamestnávala obec, akú mzdu by mu musela dať, aby bol  

                                                     spokojný.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis. art., poslankyňa OZ – opäť sa pýta, čie je to hnojisko 

pri Dome nádeje? Stále je tam neporiadok, vyzerá to tam hrozne. Máme pekný Dom nádeje 

a pri ňom toto hrozné hnojisko. Možno by bolo vhodné ho ohradiť alebo dať tabuľu s nápisom 

zákazu sypania smetí. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – vie o tom, že tam dával hnoj p. Moravčík, už ho tam dávať  

                                                       nesmie. Zrejme to bude asi aj nedisciplinovanosťou  

                                                      občanov.) 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – záverom chce poďakovať za podporu pri rekonštrukcii domu 

kultúry, je rád, že sa posúvame ďalej a keďže je toto posledné rokovanie obecného 

zastupiteľstva v tomto volebnom období, chce všetkým  poďakovať za 4 roky spolupráce 

a kandidátom želá veľa zdaru v novembrových komunálnych voľbách, nech si tu v obci všetci 

spokojne nažívame.  

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Makove  

ž i a d a 

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, aby predložil verejnosti  informatívnu správu, ako sa 

prevádzkuje, resp. prevádzkoval bufet pri futbalovom ihrisku. 
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                                                        Hlasovanie jednotlivých poslancov 

 

 

Za       :                             Mgr. Anna Bugalová, Ing. Stanislav Gašparík, 

                                         Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., Bc. Peter Kubinec,  

                                         Mgr. Janka Petrovičová, Anna Zajacová 
 

Proti   :                              nikto  

 

Zdržal (a) sa hlasovania : Jozef Pavlík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.74/2018 bolo prijaté. 

 

 

 

11.  NÁVRH NA UZNESENIE 

 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010,  predložil 

a prečítal k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia p. Jozef Pavlík, 

zástupca starostu obce. Uznesenia boli schválené pod číslom 61 – 74/2018.  

Za každým uznesením poslanci OZ hlasovali, hlasovanie tvorí súčasť zápisnice. 

 

    12.   ZÁVER 

 

Na základe Štatútu Obce Makov obecné zastupiteľstvo konštatuje, že sú prítomní siedmi 

poslanci OZ (podľa prezenčnej listiny pri ukončení zasadnutia OZ). 

Starosta obce, p. Martin Pavlík poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Makove ukončil o 14.30 hod.                             

                                                                                                            

  

 

                                                                                                                  ................................. 

                                                                                                                       Martin Pavlík 

                                                                                                                       starosta obce 

                                                                                                                

 

Overovatelia: 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Dis.art., poslankyňa OZ  ..............................................   

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ                                ............................................. 

      

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Iveta Chromíková                                                                                                 


